
bouilloire
cordless kettle

user manual
instruction manuel

FR AREN

KK 3318 



•	 This device is designed and manufactured for home use. It is not suitable for commercial or 
industrial purposes.

•	 This device may be interest of children, but as you know it is not a toy. In this reason, device 
being where children can't reach place.

•	 Other information in this guide to see the section "Safety Instructions".

•	 Please read the manual, you can start using the product after that.

Children Being Supervised not to Play with the Appliance
this appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with 
reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they 
have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and 
understand the hazards involved.



Hello,
First of all thank you for choosing Kiwi product. Please read this manual carefully 
before using your device. Please keep the manual as it may need in future. This guide is 
designed to help you to achieve maximum performance.
We wish you a pleasant use.
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IMPORTANT SAFEGUARDS

When using electrical appliances, basic safety precautions should always be followed,
including the following:
1. The power cord on this product is not replaceable by the user. If it is damaged it 
must only be replaced by a qualified electrician.
2. This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced
physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless
they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a
person responsible for their safety.
3. Boiling water and steam can cause serious burns. Always place the appliance on a
stable, flat surface.
4. Only use with the power base supplied.
5. Before connecting to the power outlet make sure that the voltage indicated on the
rating label, located on the bottom of the power base, is the same as the supply 
voltage in your home. If not, do not use the appliance and return it to your dealer.
6. To prevent electrical hazards, never put the kettle or power base in water or any 
other liquid, and do not allow water to enter the electrical parts.
7. Keep the kettle and its power cord out of the reach of children and pets. Close
supervision is required when the appliance is used near children.
8. The exterior of the appliance will get very hot during use. Always take care when
handling. Never lift the appliance by the lid. Always use the handle.
9. Always ensure the appliance is switched off before removing from the power base 
and unplugged from the socket before cleaning or when not in use.
10. Beware of steam being emitted from the spout or lid, especially during refilling.
11. This appliance is intended for normal household use only. It must not be used for
anything other than its intended purpose.
12. Do not use this appliance outdoors.
13. Do not place the appliance on or near any potentially hot surfaces e.g. oven hobs.
14. Do not allow the power cord to overhang from work surfaces, or to touch hot 
surfaces or to become knotted.
15. Do not operate this appliance if the power cord or plug are damaged, or if the 
appliance malfunctions or is damaged in anyway. Check the power cord regularly for 
signs of damage/wear.
16. Do not open the lid whilst the kettle is boiling.
17. Do not fill the kettle above the MAX mark. Boiling water may splash out if overfilled.
18. To avoid possible steam damage, turn spout away from walls and do not use 
under cabinets.
19. The appliance contains no user-serviceable parts. This appliance is intended to be
used in household and similar applications such as: staff kitchen areas in shops, 
offices and other working environments; farm houses; by clients in hotels, motels 
and other residential type environments; bed and breakfast type environments.
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PREPARATION FOR USE

INSTRUCTIONS FOR USE

CLEANING

TECHNICAL DATA

1. Remove all packing from the kettle and its power base. Before using the kettle for 
the first time, r if it has been out of use for a long time fill to the max mark and boil, 
then discard the boiled water and rinse the kettle out with cold water.
2. Before connecting the appliance to the mains supply check that the voltage 
indicated on the rating plate corresponds with the mains voltage in your home.

1. Always remove the kettle from the power base before filling.
2. Lift the lid.
3. Fill the kettle between the MIN and MAX marks on the water level indicator with 
cold water.
4. Replace the lid and place the kettle back on the power base. Make sure the lid is
securely fitted on the kettle before boiling.
5. Position the kettle on the power base.
6. Plug the power base into the power outlet and switch on at the mains.
7. To start boiling press the ON/OFF switch to the down position.
8. The power indicator will illuminate and the kettle will start to boil. NEVER REMOVE
THE LID DURING BOILING.
9. When the water has boiled the kettle will switch off automatically and the power
indicator will extinguish.
10. You can stop the boiling process at any time by pressing the switch to the OFF 
position.
11. After the kettle has switched off automatically, there may be a short delay before 
it can be re-boiled. This is usually no more than 20 seconds.
12. The safety cut-out will operate if you accidently switch on the kettle when it is 
empty or allow it to boil dry Wait 15 minutes for the cut-out to reset before refilling 
with cold water and boiling.

1. Always unplug the kettle from the mains supply and allow to cool down completely
before storing or cleaning.
2. Never immerse any part of the power cable, plug, power base or kettle in water or 
any other liquid.
3. Wipe the exterior of the kettle using a damp cloth. Dry thoroughly. Never use harsh
chemicals or abrasive cleaning agents as these may damage the finish of your kettle.
4. Over a period of time lime scale can build up inside your kettle. To remove lime 
scale half fill the kettle with water and add the juice of a lemon. Boil the kettle and 
allow to stand for 15 minutes before discarding. Repeat several times using cold 
water only. Safety, as insertion into a 13 amp socket could cause an electrical hazard.

Rated Voltage: AC230V, 50Hz Power: 1850-2200W Capacity: 1.7L
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CONSIGNES IMPORTANTES DE SÉCURITÉ
Lors d’utilisation des appareils électriques y compris les précautions suivantes de 
sécurité de base devraient être toujours considérés.
1. Le câble d’alimentation de cet appareil n’est pas changeable par l’utilisateur. S’il est
endommagé , il doit etre remplacé par un électricien agrée.
2. Cet appareil ne peut pas être utilisé sans la surveillance d’une personne responsable 
et les consignes qu’elle donne sur l’utilisation de l’appareil pour la sécurité des 
personnes ayant une déficience mentale et physique et de perception ( y compris les 
enfants ) et de ceux qui n’ont pas d’expérience et de connaissance pour l’utilisation 
L’eau bouillante et le vapeur peuvent causer de graves brûlures. Placez toujours 
l’appareil sur une surface solide et plane. L’appareil doit uniquement etre utilisé avec 
l’unité d’alimentation fournie.
3. Avant de brancher l’appareil, assurez vous que le voltage indiquée sur la plaque 
signalétique sous l’unité d’alimentation de l’appareil correspond bien à la tension de
votre secteur.Sinon, n’utilisez pas l’appareil et rendez- le au centre d’achat.
4. Pour prévenir les accidents électriques, ne plongez jamais la bouilloire ou l’unité
d’alimentation dans l’eau et ne laissez pas l’eau entrer dans les parties électriques.
5. Gardez la bouilloire et le câble d’alimentation hors de portée des enfants et des
animaux domestiques. Une surveillance proche est nécessaire lorsque vous utlisez
l’appareil près des enfants.
6. Le côté extérieur de l’appareil sera très chaud pendant l’utilisation.Soyez toujours
attentif en le tenant.Ne retirez jamais l’appareil en tenant par le couvercle. Utilisez
toujours la poignée. 7. Assurez vous que le câble d’alimentation est débranché lorsque 
vous n’utilisez pas l’appareil ou avant le nettoyage et l’interrupteur marche/arrêt est 
fermé quand vous retirez l’appareil de l’unité d’alimentation.
8. Méfiez- vous de vapeur sortant du couvercle ou du bec pendant le re-remplisage.
9. Cet appareil électrique est conçu uniquement pour l’usage domestique. Ne devraient 
pas être utilisé a des fins autres que son utilisation prévu.
10. N’Utilisez pas cet appareil électrique a l’extérieur.
11. Ne placez pas cet appareil électrique sur ou près des surfaces comme les grilles de 
four qui ont la possibilité d’être chaud
12. Positionnez l’appareil de sorte que le cordon d’alimentation ne dépasse pas du plan 
de travail ou ne touche pas les surfaces chaudes ou ne se noue pas.
13. Si le cordon d’alimentation ou la fiche de cet appareil électrique est endommagé 
ou l’appareil électrique est endommagé ou défectué ne mettez pas l’appareil en 
marche.Contrôlez régulierement le cordon d’alimentation pour détecter des signes de 
dommages et d’usures.
14. N’Ouvrez pas le couvercle pendant que la bouilloire est en marche.
15. Ne remplissez pas la bouilloire sur la marque MAX si elle est trop remplie, l’eau
bouillante risque d’être éjectée
16. Afin d’empêcher des blessûres de vapeur, tournez le bec de l’appareil loin du mur
et ne l’utilisez pas sous des armoires.
17. Cet appareil électrique contient des pièces non réparable par l’utilisateur.Cet 
appareil électrique est conçu pour l’usage domestique et les cuisines de personnel aux 
magasins, les offices et les autres environnements de travail, les maisons de ferme , 
pour les clients des hôtels et des motels et les autres hébergements et environnements 
où on peut y dormir et faire le petit déjeuner et les lieux semblables à la maison.
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PRÉPARATION POUR LA MISE EN SERVICE

CONSIGNES D’UTILISATION

NETTOYAGE

DESCRIPTION TECHNIQUES

1. Retirez tous les paquets de la bouilloire et l’unité d’alimentation. Si la bouilloire sera
utlisée pour la première fois ou après une longue période, remplissez la bouilloire 
avec l’eau jusqu’ au signe de max et faisez bouillir l’eau ,puis videz l’eau et rincez la 
bouilloire avec l’eau froide.
2. Avant de brancher l’appareil , vérifiez que la tension indiquée sur la plaque 
signalétique de l’appareil correspond bien à la tension de votre secteur.

1. Avant de remplir, éloignez toujours la bouilloire de l’unité d’alimentation
2. Soulevez le couvercle.
3. Remplissez la bouilliore avec l’eau froide entre MIN et MAX sur l’indicateur de 
niveau d’eau.
4. Refermez le couvercle et remplacez la bouilloire sur l’unité d’alimentation. Avant de
faire bouillir, assurez vous que le couvercle s’enclenche.
5. Positionnez la bouilloire sur l’unité d’alimentation.
6. Introduisez l’unité d’alimentation dans une prise et mettez la ligne principale en
position ouverte.
7. Pour faire commencer bouillir, tournez l’interrupteur ON/OFF vers le bas.
8. Le voyant lumineux va s’allumer et la bouilloire va commencer bouillir.
9. Ne jamais ouvrir le couvercle pendant l’appareil bouillit.
10. Quand l’eau bouillit, la bouilloire va s’éteindre automatiquement et le voyant 
lumineux va s’éteindre.
11. Vous pouvez éteindre manuellement la bouilliore à n’importe quel moment en 
tournant l’interrupteur vers ‘off.’
12. Après la bouilliore s’arrête automatiquement, il ya une courte attente avant de
recommencer à niveau,. Ceci ne dépasse pas 20 secondes.Si vous tournez 
l’interrupteur vers ‘on ‘par accident quand la bouilloire est vide ou elle attend 
pendant 15 minutes a ébullition sec, avant de re-remplisage et bouillonnement le 
coupe circuit va foncionner pour réinitialisation.

1. Débranchez l’appareil et laisser refroidir complètement avant de garder ou 
nettoyer 2. Ne plongez jamais le câble d’alimentation , la fiche, l’unité d’alimentation 
ou la bouilliore ou leurs pièces dans l’eau ou dans d’autres liquides. 3. Vous 
pouvez nettoyer l’extérieur de la bouilliore avec un chiffon humide. Laissez sécher 
complètement. N’Utilisez jamais de produits chimiques corrosifs et abrasifs car ils 
peuvents endommager le revêtement de votre bouilliore. 4. La calcification peut se 
produire dans la bouilliore apres un délai déterminé. Pour le détartrage, mettez l’eau 
jusqu’au milieu de bouilloire et ajoutez le jus d’un citron. Faisez bouillir la bouilloire 
et laissez reposer 15 minutes .Repetez ce processus quelques fois en utilisant 
uniquement l’eau froide. Securité, introduire dans une prise de 13 ampères peut 
causer d’un risque de choc électrique.

Tension Signaletique: 230V,50Hz Puissance: 1850-2200W Capacité: 1.7L
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© 2015 BMVA. Tüm hakları saklıdır. Kiwi logosu BMVA’ya aittir. Diğer tüm logo ve markalar sahiplerine aittir. 
Yazım ve baskı hatalarından BMVA sorumlu değildir. © 2015 BMVA. All rights reserved. Kiwi logo is owned by BMVA 
and registered. All other trademarks and signs are property of their owners. BMVA is not responsible for printing and 
composing mistakes.

Manufacturer / Importer:
BMVA Elektronik San. ve Tic. A.S.
Ture Sk. No:2 K.cekmece / Istanbul (Turkey) 
export@bmva.com.tr
K259 (4.16) made in P.R.C.

Importé par BIM Stores IF: 1108770
Fabriqué en Chine

Ce produit est fabriqué par 
une usine écologiste.
This product is produced in 
nature friendly factory.


